INED is recruiting 3 doctoral students on three-year contracts starting 1 October 2020
Deadline for applications: 29 May 2020 at 12:00 PM (noon, Paris time) 
The applicant must fulfil the following three criteria :
- Applicants must hold, or complete during the current academic year (2019-2020), a Master’s degree (M2) or equivalent in a discipline related to the population sciences and qualifying them for admission to a PhD programme in a French or foreign university.
- Applicants must be enrolled (first enrollment) in a doctoral programme in a French or foreign university for the academic year 2020-2021.
- The thesis director or the co-director of the thesis must be a researcher of INED. Candidates are called upon to directly solicit a researcher from INED in relation to their research theme.
There are no criteria in terms of age or nationality. 
Full information is available at:
https://www.ined.fr/en/research/PhD-students/call-applications/


L’Institut national d'études démographiques (Ined) lance un appel pour le recrutement de 3 doctorants sur des contrats doctoraux de 3 ans à partir du 1er octobre 2020. 
Date limite de candidature : 29 mai 2020 (midi, heure de Paris).
 
Conditions d’éligibilité :
- Être titulaire de, ou préparer durant l’année universitaire en cours (2019-2020), un Master (M2) ou diplôme équivalent donnant droit à s'inscrire dans une université française ou étrangère en doctorat, dans l’une des disciplines touchant aux sciences de la population.
- Être inscrit en doctorat pour la première fois dans un établissement universitaire français ou étranger à la rentrée universitaire 2020-2021.
- Le-la directeur-trice de thèse ou le-la co-directeur-trice de thèse doit impérativement être un chercheur titulaire de l’Ined. Les candidat-e-s sont appelé-e-s à solliciter directement un-e chercheur-e de l'Ined en lien avec leur thématique de recherche.
Aucun critère d’âge ni de nationalité n’est exigé. 
Toutes les informations sont disponibles sur la page suivante :
https://www.ined.fr/fr/recherche/accueil-doctoral/appel-candidature/
 

